

**KERATAN AKHBAR-AKHBAR TEMPATAN
TARIKH: 26 MEI 2015 (SELASA)**

Bil	Tajuk	Akhbar
1.	MOSTI wujud kategori khas bagi media di AIN 2016	Utusan Malaysia
2.	Kategori media dalam Anugerah Inovasi Negara (AIN) 2016	My News Hub
3.	Call to turn CyberSecurity Malaysia into Elite Cyber Crime Fighters	BERNAMA
4.	CyberSecurity Malaysia 'can be elite anti-crime unit'	New Straits Times
5.	CSM sedia wujud Pasukan Elit Siber	Berita Harian
6.	Innovative, quality design	The Star



MOSTI wujud kategori khas bagi media di AIN 2016

KUALA LUMPUR 24 Mei – **Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi** akan mewujudkan kategori media pada Anugerah Inovasi Negara (AIN) 2016 bagi menghargai wartawan dan agensi media yang telah banyak memberi sumbangan kepada pembangunan sains, teknologi dan inovasi.

Menterinya, Datuk Dr. Ewon Ebin berkata, kategori yang dicadangkan oleh Timbalan Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin itu juga bertujuan membudayakan sains, teknologi dan inovasi dalam kalangan masyarakat.

“Peranan media adalah penting dalam meningkatkan kesedaran serta minat masyarakat memandangkan sains, teknologi dan inovasi merupakan agenda penting dalam merealisasikan enam teras strategik Rancangan Malaysia Ke-11 (RMK-11).

“Selain itu, ia selaras dengan usaha kerajaan untuk mencapai sasaran nisbah 60 pelajar yang berminat untuk mengikuti aliran sains dan teknikal berbanding 40 sastera pada tahun 2020,” katanya dalam satu kenyataan di sini hari ini.

Menurut Ewon, kategori khas bagi inovasi sosial juga akan diwujudkan pada anugerah tersebut sebagai sokongan kepada program Inovasi Sosial kementerian yang telah dilancarkan pada 16 April lalu.

“Inisiatif ini meliputi pembangunan atau pelaksanaan idea sama ada yang berbentuk produk, perkhidmatan atau model bagi memenuhi keperluan sosial dan juga meningkatkan keupayaan individu untuk bertindak melalui jaringan kerjasama pelbagai pihak,” katanya.

- See more at: <http://www.utusan.com.my/berita/nasional/mosti-wujud-8232-kategori-khas-bagi-media-di-ain-2016-1.95478#sthash.MyNZtGfo.dpuf>



Kategori Media Dalam Anugerah Inovasi Negara (AIN) 2016

KUALA LUMPUR – **Kementerian Sains, Teknologi dan Inovasi (MOSTI)** akan mewujudkan kategori khas bagi pihak media pada Anugerah Inovasi Negara (AIN) 2016.

Menteri Sains, Teknologi dan Inovasi, Datuk Dr. Ewon Ebin berkata, kategori itu diwujudkan berikutan cadangan oleh Timbalan Perdana Menteri, Tan Sri Muhyiddin Yassin.

“Kategori khas media yang bakal diwujudkan ini bagi menghargai wartawan dan agensi media yang banyak menyumbang dalam membangunkan agenda sains, teknologi dan inovasi (STI) serta membudayakan STI dalam kalangan masyarakat,” katanya dalam satu kenyataan media hari ini.

Ewon berkata, STI merupakan salah satu agenda penting dalam merealisasikan enam teras strategik Rancangan Malaysia Kesebelas (RMK-11)/.

Sehubungan itu, katanya, peranan media adalah penting dalam meningkatkan kesedaran serta minat masyarakat dan seterusnya menyumbang kepada pembangunan STI.

Tambah beliau, langkah itu juga selaras dengan usaha kerajaan untuk mencapai sasaran nisbah 60:40 pelajar yang berminat untuk mengikuti bidang aliran sains dan teknikal berbanding sastera di Malaysia pada tahun 2020.

“Selain dari kategori khas media, kategori khas bagi inovasi sosial juga akan diwujudkan bagi AIN 2016,” katanya. – mynewshub.cc



Call To Turn Cybersecurity Malaysia Into Elite Cyber Crime Fighters

PUTRAJAYA, May 25 (Bernama) -- **CyberSecurity Malaysia** could become an elite team of cyber crime fighters if it is given the mandate, **Science, Technology and Innovation Minister Datuk Dr Ewon Ebin** said.

He said only then the agency, which is under his ministry, could carry out more strategic and focused cybersecurity programmes and initiatives.

"As CyberSecurity Malaysia has the capability to tackle cyber attacks and prevent cyber threats, there is no need for the government to create a new organisation to address and counter cyber attacks.

"I feel that the time has come for Cybersecurity Malaysia to be given the mandate to become an elite team to tackle cyber crime," he said in a statement today.

Ewon said as cyber-security specialist, CyberSecurity Malaysia could enhance e-national security and identify areas that could threaten national security and people's well-being.

He said through strategic efforts, the agency would strive to improve its capabilities and expertise through the Digital Forensic Laboratory, Malware Research Centre and Cybersecurity Response Team.

The agency was ranked first in Asia Pacific and third in the global rankings of 193 member states of the International Telecommunication Union in the Global Cybersecurity Index 2014.

-- BERNAMA

